
Notulen Algemene Ledenvergadering Huurdersvermiging De Ve,sle te Steenwiikerland.
et N{Ft de Zuidwester te Steenwiik aanvang 19.30 uun

Aanwezis:
18 leden, zie presentielijst.

1 bestuurslid van cascide tÍv-Hgv dhr. Bert van Egten, om kennis te maken.

Dhr. Robbert Vlagsma van Stichting 'Ik Begin'presentatie over Duurzaamheid.

Mw. Sofie Reuvers van Sociaalweit De Kóp en de dames Cynthia Kalsbeek en Marianne Klopstra

van Woonconcept geven een presentatie over de 'Voorzieningenwijzer"
Dhr. Hendrikus Loof van Woonconcept is aanwezig als belangstellende'

Besruursleden HV-De Veste: Willem Sommer (tijdelijh vz), Wim Arends (alg. best. Lid),

Herman Bollen (alg. best. Lid), Harm Kruithof (penn'm')

eÍwezig met kennisgeving-
Dhr. M. Scheeringa en mevr. M. van Sleen

1. Opening/mededelingen.
à. Vóorzitter opent *rgua.ring en heet allen welkom en vind het fijn dat we na twee jaren met

beperkingen weer fysiek bij elkaar kunnen komen'

nond halÏ negen komen er een aantal gasten die na de pauze een thema gaan presenteren met

onderwerpen waar wij vroeg of laat allemaal mee te maken kriigen.

b. onze voorzitter svón veànsua stopt erÍnee, kan zijn werkzaamheden niet combineren met het

voorzitterschap, ik zal hem tijdelijk v"ruangen totdat er een nieuwe voorzitter is gekozen op een

algemene ledenvergadering.

2. Notulen Jaarvergadering 17 april2019.
Goedgekeurd.

3. Jaarverslag 2021.
Goedgekeurd.

4. Financieel verslag 202L.

G*dg.k.*d" P.rtitgrrreester merkt op, dat dhr Sdreeringa niet aanwezig kan zijn om

gezorirlheidsredenen, íaar dat hij de opmaak van de JaarrekeninB+balans in Exel voor ons

verzoryd.

5. Versla g kascor,rtrolecommissie.

Dhr. K. Snieder t..rt a. ti*iilte srukken gecontroleerd en daarbij geen onregelmatigheden 
-

geconstateerd en stelt de aanwezige leden dan ook voor de penningmeester en het bestuur decharge

ie verlenen, de vergadering gaat hiermee akkoord'

Dhr. D. Timmerman was vanwege gezondheidsredenen niet aanwezig'

6. Verkiezing kascontrolecommissie.
Dhr. K. Snieder is na vele malen de controle te hebben gedaan niet herkiesbaar, voorzitter bedankt

hem voor zijn inzet.
Er hebben zlch geen nieuwe kandidaten aangemeld, in de volgende ledenveryadering, komend

najaar, doen wij opnieuw een oproep om plaats te nemen in de kasconnolecommissie.

L.


